
Socialudvalget

Til: Social-, børne- og integrationsministeren

Dato: 14. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 142
Vil ministeren oplyse, hvor mange unge der har været anbragt på delvis sikre-
de døgninstitutioner, siden det blev muligt at anbringe unge der og indtil nu?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter
Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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